



DEUTSCH:

Alle Kernkompetenzen für die digitale Transformation unter einem Dach – das ist das Merkmal der neu gegründeten TUM School of Computation, Information and Technology, deren Start wir gerade feiern durften. Sie vereint die bisher getrennten Fakultäten für Mathematik, Informatik sowie Elektrotechnik und Informationstechnik unter einem Dach.

Ich freue mich sehr über diesen wichtigen Meilenstein in der Transformation unserer Binnenstruktur zu einer systemintegrativen und innovationsorientierten Universität im Rahmen unserer Exzellenzstrategie. Wir lassen die Enge der bislang getrennten Disziplinen hinter uns und eröffnen unseren Studierenden, Mitarbeitenden und Kooperationspartnern neue Innovationspotentiale für das gemeinsame Ziel, die Technologierevolution der Digitalisierung kraftvoll vorantreiben.

<https://www.tum.de/aktuelles/alle-meldungen/pressemitteilungen/details/tum-school-of-computation-information-and-technology-gegruendet>

## ENGLISH:

All the core competencies for the Digital Transformation under one roof – that's the newly founded TUM School of Computation, Information and Technology in a nutshell. We're celebrating the founding of the School, which now consolidates the previously separate Faculties for Mathematics, Informatics as well as Electrical and Computer Engineering as a single entity.

I'm very pleased by this very important milestone in the transformation of our internal structure into a system-integrative and innovation-oriented university as part of our Excellence Strategy. We're leaving the constraints of the previously isolated disciplines behind and are opening up new innovation potentials to our students, employees and collaboration partners, working towards our shared objective: powering the progress of Digitalization as a technological revolution.

<https://www.tum.de/en/news-and-events/all-news/press-releases/details/tum-school-of-computation-information-and-technology-gegruendet>

Credit: Andreas Heddergott / TUM